
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 237 af 24. januar 2019 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Anders Johansson (KF). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Claus F. Houmann 
  

18. februar 2019 
J.nr. 2019 - 1121 

.  

  

Skatteudvalget 2018-19
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 237 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for, hvorfor Vurderingsstyrelsen (og tidligere SKAT) sender 

normtal ud i tilfælde, hvor Skatteministeriet vurderer, at det reelt ikke er muligt for en of-

fentlig myndighed at skønne over det kommende niveau for ejendoms- og grundværdier, 

som det er tilfældet med Nordhavn 2150. 

 

Svar 

Der henvises til svar på SAU-spørgsmål nr. 236 af 24. januar 2019 (alm. del).  

 

 


	Spørgsmål
	Svar

